

citadines

Gaoke Liangjiang
Chongqing

Managed by The Ascott Limited



Dear Valued Guests

尊敬的客人您好！

Thank you for your interested in [Citadines Gaoke Liangjiang Chongqing].
感谢您对重庆馨乐庭高科两江公寓酒店的关注。

Citadines Gaoke Liangjiang Chongqing is centrally located in the Gaoke Fortune Park within Chongqing Liangjiang New Area. Close to the Municipal Administrative Centre and the Central Business District, the property is near department stores, restaurants, bars, supermarkets and well-connected to other parts of the city by public transportation

重庆馨乐庭高科两江服务公寓地处重庆两江新区核心地段，背靠照母山森林公园，周边风景秀丽。公寓周边商务配套齐全交通便利，距离市级行政中心、新区中央商务区仅一步之遥。从公寓出发，步行即可到达财富购物广场及幸福广场地铁站。

The serviced residence offers 212 contemporary rooms that cater to the different needs of each guest. From Studio Executive to Three- Bedroom Executive, these well-appointed apartments are spacious and each features a fully-equipped kitchen and dining area, a consistent representation of the high standards expected of the Citadines brand around the globe.

公寓拥有212套设计独特户型多样的客房。从行政单房公寓到三房行政套房，可满足住客的不同需求。客房内接入了高速无线网络，使公寓兼备居住与办公的多种功能。客房还配备设施齐全的厨房，洗衣机、烘干机以及独立用餐区，同时公寓拥有24小时的安保系统以确保您和家人的居住环境安全无忧，让您轻松享受个性舒适的旅居生活。

The following photos of the apartment are for reference, and please visit www.citadines.com for more details.
以下公寓的照片以供参考，同时欢迎登陆 www.citadines.com 了解更多详情。



The Lobby
大厅



Breakfast restaurant
早餐厅



Gym
健身房



Leisure corridor
休闲区



Studio Executive
行政单房公寓



One-bedroom Executive
一房行政套房



Two-bedroom Executive
两房行政套房



Three-bedroom Executive
三房行政套房

Rate is the team agreement price for the period December 2023 for your reference
附上以下 2023 年 12 月期间 团队 协议价供您参考:

Room Types*Number 房型 * 数量	Size 面积	Bed Types 床型	Rate (including BKF & VAT) 日租 (含税含单早)
Studio Executive 行政单房公寓	35-37sq	1.35m*2m*2/2m*2m*1 双床房/大床	CNY 381.6
One-bedroom Executive 一房行政套房	56sq	1.1m*2m*2/2m*2m*1 双床房/大床	CNY 477
Two-bedroom Executive 两房行政套房	86 sq	1.1m*2m*2 and 2m*2m*1 1 间超大床房+一间双床房	CNY 699.6

Rate Including:

每日房屋租金包括:

- 1) Daily room cleaning service
每日 1 次房间清洁服务
- 2) VAT
支付的/被征收的所有税款
- 3) Complimentary use of Residence Lounge (gym, book bar, guest lounge)
免费俱乐部设施 (健身房, 书吧, 住客休息区)
- 4) Daily Breakfast-1Pax for Studio Executive and One-bedroom, 2Pax for Two-bedroom Executive
每日在 1 楼餐厅免费享用最多一份早餐, 两房两份早餐
- 5) Free use of wired and wireless networks
免费有线、无线上网
- 6) Parking
停车费

Rate not Including

每日房屋租金不包括:

- 1) Telephone fees
电话费
- 2) Laundry expenses
洗衣费

The above quotation is only valid December 2023. Please contact sales for details. Thank you again for your attention to Citadines Gaoke Liangjiang Chongqing. If you have any problems please feel free to contact me.

以上报价仅限 2023 年 12 月期间有效, 细节制定请与销售联系。再次感谢您对重庆馨乐庭高科两江公寓酒店的关注, 如有任何疑虑请随时与我联系!

商祺!



Sales Manager: Ciel WANG

销售员: 王敏

Tel

联系电话 (手机): 188 8336 1859

E-mail

电子邮件: ciel.wang@the-ascott.com

Citadines Gaoke Liangjiang Chongqing

物业: 重庆馨乐庭高科两江公寓酒店